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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 23 augusti 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Eva Serneblad  

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

Eva Serneblad   R    

 

Mikael Josephson  sekreterare 
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Förhindrade att närvara 

Monicka Zachari   SRF 

Ulla Elfving Ekström  IFS 

Malin Tjernell Prioset  RBU 

Jan Delvert   RTP 
 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl avdelningschef 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Eva Serneblad valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Mötets handlingar har 

presenterats på tillgängliga media.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 26 augusti  

Siw Lideståhl redogjorde för punkterna. Separat utskick av 

möteshandlingar till rådets ledamöter har skett genom nämndsekreteraren.  

Temat är nulägesrapport från Norra Stationsområdet.   

 

Handikapprådet lämnar följande synpunkt: Då Norrmalm är den stadsdel 

som har minst parkmark i staden räknat per invånare önskar rådet 

uppmärksamma nämnden på möjligheten att utnyttja hustaken till gröna 

ytor. 
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Under punkten 4, Stadens modell för fördelning av medel till 

stadsdelsnämndernas stadsmiljöverksamhet önskar handikapprådet få med 

”funktionshinderaspekten”. 

 

Punkten 9, Revidering av föreskrifter i renhållningsförordningen.   

Handikapprådet påpekar vikten av tillgänglighetsaspekten. Säkerställs att 

soptunnor och papperskorgar görs tillgängliga för alla?  

 

I samband med punkten 16, Ekonomisk månadsuppföljning, vill rådet 

uppmärksamma nämnden och förvaltningen på bruket av ordet ”äldre” 

utan koppling till ordet ”vuxna”, vilket ger ett stigmatiserat intryck. Äldre 

är ju, självklart en del av gruppen vuxna. Norrmalms stadsdelsförvaltning 

har i tidigare verksamhetsplaner använt uttrycket ”vuxna över 65 år”. 

 

6. Tillgänglighetsdagen den 1 september 

Genomgång av eftermiddagens innehåll och praktiska frågor 

Eftermiddagen innehåller:  

- Funktionshinderinspektörerna  Lena Tengvall och Ann- Kristin 

Sandebjer: Kognitiva funktionshinder vad betyder det? Hur kan de 

överbryggas? 

- Rickard Bracken från Handisam: Attityder påverkar tillgängligheten 

till samhället.  

- Erika Dahlin från Hjälpmedelsinstitutet: Hjälpmedel med fokus på 

personer med psykiska funktionsnedsättningar 

 

Informationsmaterial till mötet skickas eller ges till rådets sekreterare som 

även ombesörjer inköp av förfriskningar. Mötesdeltagarna ska få en enkät 

med frågor om hur meningsfull de upplevt eftermiddagen.  

 

7. Skrivelse till kommunstyrelsens handikappråd om att 

förfrågningsunderlagen vid upphandling och inköp bör ta upp 

tillgänglighetsaspekter 

Eva föreslår att funktionshinderaspekter ersätter ordet 

tillgänglighetsaspekter i rubriken. Frågan tas åter upp vid nästa möte.  
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8. Behovet av olika former av anhörigstöd hos våra brukargrupper 

med anledning av den nya bestämmelsen i socialtjänstlagen om stöd 

till anhöriga 

Ulla, som inte deltar i mötet, har inför mötet lämnat följande synpunkt: 

”Förvaltningen borde lyssna med de handikappföreningar som har många 

anhöriga som medlemmar (bl.a. IFS) och som anordnar stöd och 

utbildning för anhöriga”. Något som mötet instämmer i.  

  

Frågan tas åter upp vid nästa sammanträde. Vilket behov av brukarstöd 

från kommunen ser ”din” intresseorganisation? De som inte kan närvara då 

får gärna meddela synpunkter till rådets sekreterare.   

 

9. Anmälan av inkomna handlingar  

- 

 

10.  Övriga frågor 

Ulla har, som hon tidigare meddelat, svårt att närvara vid höstens möten. 

Hon har inte lyckats finna någon ersättare genom sin förening. Förslagsvis 

så deltar hon vid de möten hon kan. Inför möten där Ulla inte kan delta så 

har hon möjlighet att delge rådets sekreterare sina synpunkter. Mötet 

stöder beslutet att Ulla kvarstannar i rådet under hösten.   

 

Senaste numret av Vi i Vasastan innehåller en artikel om en 

handikapparkeringsplats i Vasaparken. Någon medborgare har reagerat på 

den asfalterade ytan i parken. Louise påpekar behovet och har varit i 

samtal med trafikkontoret angående detta.  

 

Louise har reagerat på en mycket brant ramp i Kulturhusets biblioteksdel, 

som visserligen är godkänd, men som Louise anser alldeles för brant 

utifrån hennes egna förutsättningar. Louise föreslår att rådets ledamöter 

beger sig dit och tittar samt att vi tar upp frågan vid nästa möte.  
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Rådet bör uppmärksamma den nya spårvagnens tillgänglighet, anser 

Louise. Avser linjen från Hamngatan till Södra Djurgården.  

 

NYA e-postadresser till stadens medarbetare – på Norrmalm har vi släppt 

”norrmalm” i adressen. Handikapprådets sekreterare har nu  

e-postadressen:  mikael.josephson@stockholm.se 

 

11. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 27 september. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 

mailto:mikael.josephson@stockholm.se

